



Medical Radiation Technologist / Technologie en radiation médicale

English:

About the role:

A Medical Radiation Technologist is required to run 3 hour x-ray clinics at the local correctional facility. With on-site general x-ray services, you will be responsible for ensuring the health and safety of the patient while ensuring high quality images are captured for review by an off-site Radiologist.

As part of a wider on-site healthcare team you will be instrumental in ensuring that x-ray services can be delivered to patients within a timely manner. You will maintain proper patient records and liaise with our client to ensure you have the proper supplies and equipment required to provide your services.

The qualifications:

Licensed with the Nova Scotia Association of Medical Radiation Technologists (NSAMRT)

Licensed with the Canadian Association of Medical Radiation Technologists (CAMRT)

Must be fluently bilingual in French and English, written and spoken

Type of assignment:

Part time, 3 hours per week

One year contract, with possibility of extension

Français:

Description de tâches :

Un technologue en radiation médicale doit faire trois heures de clinique de radiographie à l'établissement correctionnel local. En plus des services généraux de radiographie sur place, vous serez responsable d'assurer la santé et la sécurité du patient tout en vous assurant de prendre des images de haute qualité qui seront étudiées par un radiologue extérieur.

Vous ferez partie d'une équipe de soins de santé sur place, et votre rôle sera de voir à ce que des services de radiographie puissent être offerts aux patients en temps opportun. Vous mettrez à jour les dossiers des patients de manière adéquate, et vous assurerez la liaison avec notre client afin de vous assurer d'avoir les fournitures et équipements nécessaires pour offrir vos services.

Les qualifications :

Accréditation de la Nova Scotia Association of Medical Radiation Technologists (NSAMRT)

Accréditation de l'Association canadienne des technologues en radiation médicale (ACTRM)

Doit être totalement bilingue (français et anglais)

Type d'emploi :

Temps partiel, 3 heures par semaine

Contrat d'un an, avec possibilité de prolongation.

Contact:

Sarah Kenny, Recruiter

877.225.4264 x374

s.kenny@calian.com

www.calian.jobs